

PROTOKOLL nr 7/2022
Styrelsemöte

Datum, tid:
13/9-2022 klockan 20:00

Plats: Teams

Närvarande:
Kristina Dungmar (KD)
Mårten Gabrielsson (MG)
PA Gerdin (PA)
Fredrik Nordstrand (FN)
Johan Saari (JS)

1. Ordförande förklarade styrelsemötet öppnat.
2. MG valdes till sekreterare för mötet. PA och FN valdes till justerare.
3. PA konstaterade att det från föregående protokoll inte fanns något att lyfta annat än det som förts över till dagordningen.
4. OS hade på förhand informerat om att inget nytt avseende ekonomin fanns att lyfta.
5. PA informerade att vi nu har bekräftad information att Thelven styckat sin tomt och att vi nu är 34 tomter i föreningen istället för som tidigare 33. Den nya tomten har fått fastighetsbeteckning Husarö 1:XX. Avstyckningen skedde efter förra stämman varvid styrelsen konstaterar att andelstal och information till medlemmarna inte blivit fel eller uteblivit på senaste stämman.
6. MG och KD informerade styrelsen om att de hade haft möte med Anna W. på Sandholm för att gå igenom de föreslagna arbetena. Anna skulle därefter återkoppla med bilder och tydlighet kring det arbete som skulle utföras efter mötet men denna återkoppling har uteblivit och styrelsen kan följaktligen inte ta ställning till det förslag Anna har. Det beslutades att MG och KD skulle stämma av status med Anna W. och att sedvanlig krattning och dylikt på Sandholm skulle inkluderas i Arbetsdagen om inte styrelsen fått ytterligare förtydligande i frågan innan dess.
7. Angående skyltning av "Husarö stig" som lyftes på föregående styrelsemöte lät PA meddela att han pratat med Erik W. och kunde konstatera att Erik sagt ja till skyltarna. Även Mats B. verkar ha gett sitt goda minne. Samtidigt hade Erik meddelat att han inte accepterar marknadsföring av stigen utanför Husarös interna forum. Styrelsen bevakar frågan och tar inte vidare ställning till denna i dagsläget.
8. Angående det brev som tidigare beslutats skulle skickas till Erik W. avseende hans avsikter med sin ombildning av fastighet så har det ej ännu skickats av styrelsen. PA lyfte att han föredrar att styrelsen (PA) tar en dialog med Erik W. och Johan Ö. (som också ombildat sin fastighet) avseende dessa ombildningar innan ett formellt brev skickas från styrelsen men att

vi skulle följa upp samtalen med ett mail för att säkerställa att dokumentation finns kvar och en viss tydlighet mellan markägarna och föreningen uppstår. Johan och PA koordinerar frågan efter att PA haft en initial dialog med dessa två markägare.

9. Styrelsen konstaterade att det brev till Österåkers kommun avseende sophämtning som man tidigare haft för avsikt att skriva fortfarande inte är skickat. Även om chansen att få en direkt förändring är liten konstaterade styrelsen att vi inte har något att förlora på att skicka brevet och bör därför göra det trots små chanser att vi direkt påverkar situationen.

10. Arbetsdagen

- PA informerade om att 15 kbm grus är beställt och att priset för detta är 15 000 kr. Pengar till detta underhåll finns. PA kommer vara på plats när gruset levereras under veckan innan arbetshelgen och Henka, som levererar gruset, kommer pytsa ut det där behov finns (bl.a. i kurvan nedanför Heineman, Mellan Blåbärsstigens östra infart och GA3, i kurvan nedanför Älevarpstigen samt runt GA 4). Detta kommer sedan behöva skottas/krattas ut under arbetsdagen. Ett arbetslags om 5-7 personer kommer behöva jobba med detta inklusive att lägga kantstenar längs vägen mellan blåbärsstigen och GA3 för att undvika att väggruset i framtiden rinner undan ner mot vattnet.
- Utöver vägförbättring hade JS och MG inventerat grönområdena för att identifiera arbetsbehov till städdagen och konstaterat följande arbetsområden:
 - Röja sly i fyra olika områden;
 - Båtupptagningsplatsen vid GA4 tom bryggan vid GA4 (2 röjsågar samt 4 släpare)
 - GA4 tom GA3 (1 röjsåg samt 2 släpare)
 - GA3 tom Sandholm (1 röjsåg samt 2 släpare)
 - Sandholm och västerut (1 eller 2 röjsågar samt 2 till 4 släpare)
 - Vidare behöver Sandholm krattas om inte styrelsen får en tydligare bild av föreslagen upprustning av stranden innan dess (4 personer)
- Styrelsen konstaterade att vi behöver uppmana till deltagande för tillräcklig arbetskraft och uppmana till att folk tar med röjsågar, krattor, skyfflar, skottkärror, etc.)
- Sammanlagt skulle vi helst vara minst 25 personer närvarande samt 5-6 röjsågar varav åtminstone en med röklinga att använda vid båtupptagningsområdet medan övriga områden sannolikt går bra att röja med slyklinga.
- JS tog på sig att köpa bensin till röjsågar.
- JS och MG kommer fördela arbetslag när anmälningar kommit in och det beslutades att arbetsdagen ska börja klockan 10 med samling vid GA3. Traditionsenlig lunch kommer serveras hos OS vid 13:30.
- PA kommer informera medlemmarna om allt detta per mail, inklusive begränsad framkomlighet veckan innan arbetsdagen på grund av grusleveranserna samt samla in anmälningarna till arbetsdagen.

11. Information från OS om att det ännu inte är synkat med Anita kring hjälp med hemsidan hade inkommit på förhand och att denna diskussion återstår. FN är fortsatt ansvarig för de mest akuta uppdateringarna i enlighet med tidigare styrelsebeslut.

12. PA informerade om att inga ytterligare framsteg avseende utredningen kring eventuell avsättningsanläggning hade gjorts och att nästa steg är att skicka en karta till Elkullis med anslutningspunkterna utmarkerade (nuvarande pumphus). Därefter väntar sig PA och MG att få en prisindikation från Elkullis för att sen kunna hålla ett informationsmöte och eventuellt lämna över projektet till en arbetsgrupp som kan driva det vidare i separat regi i god tid innan nästa års stämma.

13. Under övriga frågor hade det inkommit en förfrågan från familjen Gabrielsson på Älevarpstigen om att få ta ner sammalagt fem träd. Markägare och närmast berörd granne var tillfrågade på förhand och styrelsen godkände denna förfrågan. MG anmälde jäv i frågan.

14. Nästa möte beslutades att bestämma vid ett senare möte då datumet är viktigt för att kunna inleda årsskiftesprocesserna i form av budget, underhållsplan, verksamhetsberättelse, etc. PA kontrollerar lämplig tidpunkt för detta med OS samt återkommer till styrelsen med förslag på datum.

15. Mötet avslutades.

Vid protokollet

Mårten Gabrielsson

Justeras

PA Gerdin

Fredrik Nordstrand